
SIDA 1 AV 2 
 

Styrelsemöte VBK 2023-10-18 
 
 
Närvarande: Anders Sällberg, Jerry Rogerstam, Jonny Fransson, Ove Fransson, Anna 
Klingberg, Kurt Svensson, KersBn Carlsson, Hans-Göran Aspler  
 

§1. Mötets öppnande av Anders 

§2. Dagordningen godkändes. 

§3. Till sekreterare valdes Kurt Svensson och Bll justerare valdes Anna Klingberg 

§4. Anders redogjorde för klubbens ekonomi. I kassan finns ca 270 000: - i nuläget. 

Något mindre än för eX år sedan, men vi har investerat bl.a. i ny belysning i hallen 

och justering av utomhusmiljön, så totalt seX är den bäXre i år. 

Vid kaffeservering noteras betalning med kontanter, kuponger resp. med Swish. 

Främst i sy[e aX kunna idenBfiera Swish betalningarna. 

§5. TävlingskommiXéerna. 

Ove redogjorde för våra interna tävlingar.  

Till Novemberslaget är det fulltecknat med lag. E[ersöktes personal Bll köket, och 

KersBn Carlsson blir ansvarig, och åtog sig jobbet aX söka medhjälpare. 

Jul- och Nyårscupen bestämdes Bll torsdag 4/1 2024 kl 09.00 

Diskuterades om det finns licensierade spelare Bll lag för seriespel. Det visade sig 

aX klubben har Bllräckligt många med licens, och lag skall anmälas Bll seriespel. 

Beslutades aX klubben ska ansöka om aX arrangera en Vinterseriematch åt ÖSBF. 

Då Per Krantz inte kunde närvara, redovisade Jonny och Jerry från de 

sankBonerade tävlingar som de varit på och kunde meddela aX de hade ha[ bra 

framgångar. 

§6. Investeringsbehov för 2024. 

Jonny redovisade en preliminär prisuppgi[ för eX skärmtak, ca 13x3 m, 

materialkostnad ca 15 000: - som ska tas Bll nästa års budget. 

För aX möta kommande behov av snabbare internet, för bl.a. betalterminal mm, 

lägger vi Bll 19 000:- för anslutning Bllbredband, Bll kommande budget. 

 

 



SIDA 2 AV 2 
 

§7. Inköpen fungerar bra. Vid större inköp skall kontokort användas. 

Gräsklipparen skall lämnas på service och vinterförvaring hos Skog och Trädgård, 

Kurt ansvarar för det. 

§8. Inga nya sponsorer har Bllkommit. 

Sponsorträffen är framflyXad Bll 29/11. Jerry informerar sponsorerna. 

§9. Seniormässan var givande för oss. Många kom och var intresserade, eX 40-tal 

antecknade sig för ”prova på” träff och för tjejboule. Anders och Anna sköter 

uppföljningen med SMS. 

§10. Hyran av boulehall och banor ska ses över. Alldeles för billigt nu. Instruktör bör 

inräknas i banhyran, en instruktör á 250:- för var 20-de spelare. 

§11. Anders och Ove är snart färdiga med sina domarutbildningar.  

§12. ”Prova på” akBviteten med de intresserade från seniormässan bestämdes Bll  

2/11 kl 10.00. Samling i boulehallen med fika och introdukBon. 

§13. Övriga frågor.  

Anna undrade om klubben kan bistå ekonomiskt Bll tjejkvällen, om inte avgi[en 

täcker utgi[erna. Styrelsen biföll begäran, det är bra marknadsföring. 

Anna påpekade även aX namnen på klubbens valberedning borde finnas på 

hemsidan. Det skall Kurt åtgärda. 

§14. Ordföranden förklarade mötet avslutat. 

Nästa styrelsemöte bestämdes Bll 15 november kl 18.00. Kallelse kommer. 

 

Värnamo 18 oktober 2023 

 

Sekreterare Justerare 

 

 

Kurt Svensson Anna Klingberg 

 


